            北京工业大学来华留学研究生休学申请表

Program Deferring Application Form for International Graduate Student in BJUT
	学生学号

Student ID
	
	姓 名

Name
	
	休学次数

Deferring times
	

	申请休学时间

Applying period
	起止时间：      年     月     日——        年    月     日

Starting and ending time：From               to

	休学须知

Deferring

requirement
	休学以一个学期为时间单位。
    Program Deferring Period is counted as semester(s)..
申请休学的学生须在前一学期末或学期开学后一个月内填写休学申请表，经批准后方可休学。学期中间一律不再办理休学。

    The applicant should fill in this form at the end of the previous semester or within one month at the beginning of this semester. After getting BJUT’s approval,the applicant may defer his/her program. The applicant can not go through the program deferring procedures in the middle of the semester.
学生休学期间，不享受在校学习学生的待遇，学校为其保留学籍。

The students can not enjoy the treatment of the students who study in BJUT during his /her program deferring. BJUT still keeps his /her status as a student. 

学生休学期满要到学生所在学院和国际学院办理申请复学或继续休学手续，否则按退学处理。

   The student should go through the resumption procedure due to the expiration of his/her program deferring,. Otherwise, he/she will withdrawing from BJUT.
学生签字/Signature：                

    日期/Date：

	休学原因

Reason(s)


	

	休学证明材料

Supporting files
	

	培养学院意见

Major College Reason(s)
	                签字/signature：              盖章/Stamp:
                  日期（Date）：

	国际学院意见

CIE Reason(s)
	                 签字/signature：             盖章/Stamp:
                  日期/Date：

	学校审批意见

BJUT Reason(s)

	                  签字/signature：              盖章/Stamp:
                  日期/Date：


说明：此表一式四份。 研究生院、国际学院、培养学院、学生本人各一份。

Remark：This form is in quadruplicate, each for Graduate School, College of International Education , major college and the student.
